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Ärende 232: Avtal mellan Botkyrka kommun och Stiftelsen Sveriges 

Invandrarinstitut och Museum – Mångkulturellt centrum 2019-
2020    

 

Det har stormat kring MKC de senaste åren. Allt i från en väggmålning som glorifierar kriminella 

till en hotfull polisdocka har väckt ont blod hos många debattörer.  

 

Vilken reklam ger det för kommunen? Uppammar stiftelsen ett misstroende mot polisen? Bidrar 

publiciteten till mer skada än nytta för Botkyrka? Frågorna som förtjänar svar är många.  

 

Vi ser därför positivt på de föreslagna ändringarna i förhållande till föregående avtal. Eftersom det 

är oklart vilken nytta som ”verkstäder, forskningscirklar och konferenser” gör för invånarna är det 

bra att stiftelsen åläggs att årligen redovisa det vetenskapliga genomslag som verksamheten ger.  

 

Vidare har MKCs ekonomiska bekymmer varit en evig följetong. Tullingepartiet står därför bakom 

tydligare redovisning av den ekonomiska situationen så att kommunen bättre kan följa utvecklingen 

i MKC.  

 

Vi vidhåller även vår uppfattning om att MKC inte tillhör den kommunala kärnverksamheten. 

Forskning om migration är snarare en statlig angelägenhet och därmed bör den kommunala 

finansieringen successivt trappas ned samtidigt som MKC ges möjlighet att ansöka om medel från 

den statliga forskningssfären.  

 

Vi föreslår kommunstyrelsen besluta 

 

att upprätta en strategi för att successivt minska det kommunala stödet till MKC  

 
Anders Thorén (TUP)  Carl Widercrantz (TUP)   
    
 
 
 
 
 
 


